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PROTOKÓŁ NR XXVIII/2017 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 30 MAJA 2017 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ  

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.40. 

 

Punkt 1. 

Otwarcie XXVIII sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Mieczysław Serwa otwierając 

XXVIII sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 13 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak  – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 
4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

5. Tomasz Ignaczak - Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony        
Środowiska Urzędu Gminy w Dobroniu, 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy  Mieczysław  Serwa poinformował, że 
wpłynął wniosek z dnia 23 maja 2017 r. Wójta Gminy Dobroń o zmianę 

porządku obrad i wprowadzenie punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Dobroń do Stowarzyszenia o nazwie „Tak dla S14”. 
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Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Stwierdził, że 
uwag do wniosku nie wniesiono. Stwierdził jednogłośne - 13 głosów „za”, 

przyjęto zmianę w porządku obrad zgodnie z treścią wniosku. 

Poinformował, że numeracja porządku obrad ulega zmianie, zmianie 
ulegają punkty od punktu 12 do punktu 16. Ponadto zapytał, czy są uwagi 

do projektu porządku XXVIII sesji Rady Gminy. Stwierdził, że uwag nie 
wniesiono. Stwierdził jednogłośne - 13 głosów „za”, przyjęciem porządku 

obrad wraz z powyższymi zmianami. 

Porządek obrad XXVIII sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych 

w okresie między sesjami.  

4. Rozpatrzenie „Informacji z działalności klubów sportowych 

działających na terenie Gminy Dobroń za 2016 rok”. 

5. Rozpatrzenie „Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Dobroniu za 2016 rok”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Dobroń na rok 2017. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia rocznego 

Sprawozdania z przebiegu wykonania Planu Finansowego i 

Inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Dobroniu za 2016 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

wsi Chechło Drugie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w drodze 

darowizny. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Dobroniu od obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobroń do 

Stowarzyszenia o nazwie „TAK dla S14”. 

12. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXVII/2017 z sesji Rady Gminy. 

13. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

14. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

15. Informacje, sprawy różne. 

16. Zamknięcie sesji.  
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Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie między sesjami): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił informację o ważniejszych 

decyzjach podejmowanych w okresie między sesjami. Informacja ta 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Informacja stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

 

- Na salę obrad przybył radny J. Zając – skład Rady Gminy w Dobroniu 14 

obecnych podczas sesji Radnych; 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa otworzył dyskusję. 

 

- Radny A. Pułanecki stwierdził, że złożony wniosek o którym informował 

Wójt Gminy Dobroń dotyczył doposażenia placu zabaw w Markówce. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jest to dotacja w 

wysokości 5.000,00 zł z przeznaczeniem na plac zabaw. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

 

Ad. pkt. 4. (Rozpatrzenie „Informacji z działalności klubów 

sportowych działających na terenie Gminy Dobroń za 2016 rok”): 

 

- Prezes Zarządu LKS „LUKS” Dobroń Pan Włodzimierz Sysio przedstawił 

informację z działalności klubu sportowego LKS „LUKS” Dobroń w dziedzinie 

piłki siatkowej za 2016 r. Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. Ponadto przedstawił informację o rozgrywkach klubu sportowego 

w poszczególnych ligach sportowych. Prezes Zarządu pochwalił się dobrymi 

wynikami uzyskanymi w kadencji 4-letniego istnienia klubu sportowego LKS 

„LUKS” Dobroń. Pan Włodzimierz Sysio złożył podziękowania Wójtowi 

Gminy Dobroń za współpracę. 

 

- Prezes Zarządu LKS „ISKRA” Dobroń Pan Bogumił Przybysz przedstawił 

informację z działalności klubu sportowego LKS „ISKRA” Dobroń w 

dziedzinie piłki nożnej za 2016 r. Informacja stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. Ponadto przedstawił informację o grupach 

wiekowych zawodników ćwiczących w klubie LKS „ISKRA” Dobroń. 

Zaznaczył, że w 2016 r. zawodnicy z różnych grup wiekowych uczestniczyli 

w turniejach okolicznościowych, a także w rozrywkach na szczeblu 

Łódzkiego Związku Piłki Nożnej. Przedstawił wyniki sportowe uzyskane 
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przez zawodników poszczególnych grup wiekowych klubu LKS „ISKRA” 

Dobroń. Poinformował, że w 2016 r. klub LKS „ISKRA” Dobroń zorganizował 

kilka turniejów dla dzieci i młodzieży oraz obóz szkoleniowy dla dzieci. 

Ponadto na terenie obiektu sportowego w 2016 r. organizowana była 

świetlica środowiskowa a także półkolonie dla dzieci z gminy Dobroń. 

Poinformował o dobrym stanie technicznym obiektu sportowego LKS 

„ISKRA” Dobroń. Przedstawił główne cele i założenia klubu sportowego na 

2017 r., w tym zwrócił uwagę na potrzebę wybudowania boiska 

wielofunkcyjnego. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa otworzył dyskusję.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański złożył gratulacje prezesowi 

klubu LKS „LUKS” Dobroń za dobre zarządzanie środkami finansowymi 

przekazywanymi przez Gminę Dobroń dla budżetu klubu LKS „LUKS”. 

Ponadto poprosił o przekazanie informacji, ilu zawodników związanych z 

gminą Dobroń gra w I składzie klubu LKS „LUKS” Dobroń? 

 

- Prezes Zarządu LKS „LUKS” Dobroń Pan Włodzimierz Sysio poinformował, 

że zawodników z gminy Dobroń grających w I drużynie jest tylko 4. 

 

- Radna H. Grącka pogratulowała Prezesowi Zarządu LKS „LUKS” Dobroń 

Panu Włodzimierzowi Sysio za bardzo dobre osiągnięcia sportowe oraz za 

rozwój klubu sportowego LKS „LUKS”. 

 

- Radny J. Szerffel pogratulował Prezesowi Zarządu LKS „LUKS” Dobroń 

Panu Włodzimierzowi Sysio za pracę jaką wkłada w działalność klubu LKS 

„LUKS” Dobroń oraz zwrócił uwagę na rozwijającą się działalność klubu 

sportowego LKS „ISKRA” Dobroń. Ponadto podkreślił potrzebę 

wybudowania boiska wielofunkcyjnego. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zwrócił uwagę na wzrost aktywności 

sportowej w gminie Dobroń. Złożył podziękowania wszystkim, którzy 

zajmują się działalnością sportową na terenie gminy Dobroń za ich pracę 

społeczną. Podziękował Prezesowi Zarządu LKS „ISKRA” Dobroń panu 

Bogumiłowi Przybyszowi za dobre zarządzanie obiektem sportowym jakim 

jest boisko. Poinformował, że będzie budowane boisko wielofunkcyjne jak 

tylko rozpocznie się nabór wniosków.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa ogłosił 5 minut 

przerwy. 

 

Ad. pkt. 5. (Rozpatrzenie „Sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu za 2016 rok”): 

 

- Zastępca kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu 

Anna Tomczak przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Dobroniu za 2016 rok. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Ponadto poinformowała, że w roku 

2016 wydatki Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu wynosiły 

6.847.928,07 zł, z czego na realizację zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowych wydatkowano 5 986 171,29 zł, na poczet zadań 

własnych o charakterze obowiązkowym i fakultatywnym wydano 

861 756,78 zł, które w kwocie 300 176,43 zł były dotowane z budżetu 

państwa. Do najważniejszych zadań własnych realizowanych głównie z 

dotacji celowej należą: dofinansowanie wieloletniego programu pomocy 

państwa w zakresie dożywiania, dofinansowanie do zasiłków stałych i 

okresowych, dofinansowanie kosztów utrzymania ośrodka, składki na 

ubezpieczenia zdrowotne podopiecznych oraz wspieranie rodziny czyli 

usługi asystenta rodziny. Poinformowała, że w 2016 r. Ośrodek Pomocy 

Społecznej realizował zadanie jakim jest świadczenie wychowawcze z 

programu rządowego „Rodzina 500 +”. Wykonanie tego świadczenia 

stanowiło ponad połowę budżetu Ośrodka Pomocy Społecznej w minionym 

roku. Realizacja tego zadania wyniosła 3 743 786,61 zł. Jest to kwota w 

całości pochodząca z budżetu państwa. Poinformowała, że świadczenie 

wychowawcze przysługuje na drugie i każde następne dziecko. W 

przypadku rodzin ubiegających się o przyznanie świadczenia 

wychowawczego na jedno bądź też pierwsze dziecko obowiązuje kryterium 

dochodowe, które wynosi 800 zł netto. W przypadku rodzin w skład, 

których wchodzi dziecko z orzeczoną niepełnosprawnością kryterium to 

wynosi 1200 zł netto. W Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznym w 

Dobroniu w ramach programu „Rodzina 500 +” wypłacono 7 450 świadczeń 

dla 614 rodzin tj. dla 859 uprawnionych dzieci. Wszystkie świadczenia 

zostały wypłacone w formie pieniężnej. Do Ośrodka wpłynęło 650 

wniosków, z czego 88 drogą elektroniczną. O ustalenie świadczenia 

wychowawczego na pierwsze dziecko wpłynęły 502 wnioski. Zaznaczyła, że 

26 rodzinom przyznano prawo do świadczenia wychowawczego na pierwsze 

dziecko, których członkiem rodziny było dziecko z orzeczoną 

niepełnosprawnością w umiarkowanym bądź znacznym stopniu 

niepełnosprawności. Ponadto o świadczenie z programu rządowego 
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”Rodzina 500 +” wnioskowało 79 osób samotnie wychowujących dzieci, z 

czego 78 osobom przyznano to świadczenie. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa otworzył dyskusję.  

 

- Radny J. Szerffel poinformował, że współpraca z Ośrodkiem Pomocy 

Społecznym przy organizacji różnych imprez dla dzieci i rodzin 

wielodzietnych układa się bardzo dobrze. Podziękował pracownikom GOPS 

w Dobroniu za pomoc i współpracę. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa zapytał, ile osób w GOPS w 

Dobroniu realizacje te w/w zadania? 

 

- Zastępca kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu 

Anna Tomczak poinformowała, że jedna osoba jest zatrudniona do obsługi 

świadczenia wychowawczego „Rodzina 500 +”, która również zajmuje się 

wypłacaniem funduszu alimentacyjnego, druga osoba zajmuje się 

świadczeniami rodzinnymi, tj. zasiłki rodzinne, dodatki do zasiłków, 

świadczenia pielęgnacyjne, zasiłki opiekuńcze. Jest również zatrudniona 

główna księgowa i kierownik GOPS. Ponadto na chwilę obecną jest 

zatrudnionych 3 pracowników socjalnych oraz na umowę zlecenie jest 

zatrudniony asystent rodziny. Łącznie w GOPS w Dobroniu jest 7 etatów i 

jedna umowa zlecenie. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że współpraca z GOPS 

układa się pomyślnie. Podziękował pracownikom GOPS za pracę jaką 

wykonują na rzecz społeczeństwa. 

 

- Brak dalszej dyskusji.  

 

 

Ad. pkt. 6  (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 

30/64/2017 komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa otworzył dyskusję. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poprosił o informacje, jakie 

środki finansowe przeznaczone są na wykup gruntu pod remont ulicy 

Słowackiego w Dobroniu. Zapytał czy kwota 35 000 zł przeznaczona w 

budżecie na ten cel, jest kwotą ostateczną czy tylko częściowo pokryje 

koszty? 

 

- Skarbnik I. Mudzo poinformowała, że jeszcze nie wiadomo czy ta kwota w 

całości wystarczy na ten cel, gdyż jeszcze nie wszystkie wyceny są 

zrealizowane w całości więc nie ma dokładnych kwot. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXVIII/213/17. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła 

uchwałę Nr XXVIII/213/17 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Dobroń na rok 2017. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

Ad. pkt. 7. (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia 

rocznego Sprawozdania z przebiegu wykonania Planu Finansowego 

i Inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Dobroniu za 2016 r.): 

- Kierownik Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Dobroniu T. Ciesielski przedstawił sprawozdanie z przebiegu wykonania 

Planu Finansowego i Inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Dobroniu za 2016 r. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr…. do niniejszego protokołu. Ponadto poinformował, że podstawą 

działania Ośrodka Zdrowia w Dobroniu jest kontrakt z NFZ. Na koniec 2016 

r. było złożonych 4610 deklaracji do opieki lekarskiej, to jest 2,5% wzrost. 

Jeśli chodzi o opiekę pielęgniarską jest 4500 deklaracji, czyli 4,5% wzrost. 

Opieka położnicza na koniec 2016 r. zadeklarowanych było 2093 

pacjentów, chodzi tu głównie o kobiety i noworodki, jest tutaj 9,5% wzrost. 

Bilans medycyny szkolnej zakończył się wynikiem ujemnym, 

prawdopodobnie ma to związek z liczebnością klas w szkołach na terenie 

gminy Dobroń. W 2016 r. Ośrodek Zdrowia w Dobroniu udzielił 22 500 

porad medycznych, czyli jest to 10% przyrost w stosunku do roku 

poprzedniego. Wynika to z tego, że od lipca 2016 r. jest zatrudniony 
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dodatkowy lekarz. Aktualnie w Ośrodku Zdrowia w Dobroniu jest 

zatrudnionych 4 lekarzy. Dodatkowo w Ośrodku Zdrowia są zatrudnione 4 

pielęgniarki, na pół etatu położna środowiskowa i na umowę zlecenie 

technik rehabilitacji. Poinformował, że podstawą dochodu Ośrodka Zdrowia 

są pieniądze z kontraktu z NFZ, rok 2016 został zakończony z zyskiem 

55 000 zł. Drugim źródłem dochodu jest program zdrowotny z gminy 

Dobroń. W 2016 r. Ośrodek otrzymał od gminy Dobroń 20 000 zł na 

finansowanie porad z zakresu rehabilitacji medycznej. Kolejnym 

przychodem Ośrodka Zdrowia są komercyjne badania laboratoryjne oraz 

przychody z wynajmu gabinetów lekarskich. Zaznaczył, że w 2016 r. z 

programu zdrowotnego gminy Dobroń skorzystało ok. 70 osób. Od 

pierwszego kwartału br. została wprowadzona dokumentacja elektroniczna. 

Poinformował, że głównym problemem Ośrodka Zdrowia jest mała 

powierzchnia użytkowa lokalu.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 

30/65/2017 komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański przedstawił wizje 

rozbudowy Ośrodka Zdrowia w Dobroniu. 

 

- Kierownik Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Dobroniu T. Ciesielski poinformował, że jeśli chodzi o rozbudowę Ośrodka 

Zdrowia to nie ma tam dużo miejsca do pozyskania. Budynek ten jest 

zakwalifikowany do termomodernizacji i jakakolwiek zmiana w 

perspektywie tego, że ten budynek ma być modernizowany jest w tej chwili 

niemożliwa. Zaznaczył, że na pierwszym piętrze są dwa pomieszczenia, ale 

z przyczyn technicznych nie można zagospodarować tych pomieszczeń. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak podziękował kierownikowi Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu T. Ciesielskiemu za 

dobre zarządzanie finansami placówki. Poinformował, że jeśli chodzi o małą 

powierzchnię ośrodka to jest pomysł zagospodarowania w przyszłości 

pomieszczeń po przedszkolu, które można by było przenieść do gimnazjum.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 
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- Został odczytany projekt uchwały nr XXVIII/214/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXVIII/214/17 w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia 

rocznego Sprawozdania z przebiegu wykonania Planu Finansowego i 

Inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Dobroniu za 2016 r. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 8. (Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Chechło Drugie): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 26/45/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa otworzył dyskusję. 

 

- Radny D. Becht zapytał, ile hektarów liczy teren, dla którego ma być 

sporządzony miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego? Jakiej 

klasyfikacji są te grunty? Czy pozostali właściciele działek wiedzą, że gmina 

chce przekształcić ten teren na teren przemysłowy? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że teren ten liczy ok. 20 

ha. Zaznaczył, że nowy właściciel, który nabędzie te grunty będzie musiał 

je „odrolnić”. Poinformował, że kliku właścicieli tych działek jest 

przychylnych ku temu, żeby zrobić tam tereny przemysłowe. Gmina niczego 

nie zmienia, ponieważ w studium już jest zapis o terenach przemysłowych. 

Zaznaczył, że raczej żaden z właścicieli nie będzie przeciwny temu żeby te 

tereny przekształcić, gdyż ich grunty zyskają na wartości. 

 

- Radny J. Kubik poinformował, że na tych gruntach funkcjonuje stara 

melioracja, która jest sprawna i jeśli nowy właściciel wykupi tylko część 

tych gruntów, a nie całość to może przy budowie zaburzyć tą meliorację.  
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- Radny D. Becht poinformował, że gmina Dobroń jest gminą rolniczą i 

przede wszystkim powinna wspierać rolników. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że przez ten teren 

przechodzi trasa tzn. „S” i melioracja tam już jest zaburzona w pewnym 

stopniu. Poinformował, że zawsze można zrobić zapis jeśli chodzi o drenaż 

w planie zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu. Zaznaczył, że 

trzeba się zastanowić czy więcej korzyści będzie jeśli te tereny będą 

uprawiane przez rolników czy wtedy kiedy powstanie tam zakład. 

Poinformował, że jeżeli rolnicy będą chcieli kiedyś sprzedać te tereny to 

najpierw musi być plan zagospodarowania przestrzennego. 

 

- Radny G. Minias zapytał, czy gmina ma jakiś wpływ na to, żeby nie 

powstał na tych terenach przemysł szkodliwy dla środowiska czy ludzi np.  

spalarnia. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

przedsiębiorstwa, które się tworzą to jest ocena oddziaływania na 

środowisko i w planie zagospodarowania będzie można pewne warunki 

dookreślić. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa zapytał, czy są osoby 

zainteresowane kupnem  działek na terenie Chechła Drugiego? 

 

-  Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o działki w 

miejscowości Chechło to są one działkami budowlanymi i pewnie kiedyś 

znajdzie się nabywca żeby je kupić.  

 

- Radny J. Kubik zapytał, ile plan zagospodarowania przestrzennego będzie 

kosztować gmnię? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że koszty planu będą w 

granicach od 20 000 do 40 000 zł.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXVIII/215/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 10 głosami „za”, 4 

„wstrzymującymi się” przyjęła uchwałę Nr XXVIII/215/17 w sprawie 
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przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Chechło Drugie. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 9. (Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w 

drodze darowizny): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał negatywną opinię nr 26/46/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa otworzył dyskusję. 

- Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu 

Gminy w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że wnioskodawca chce 

przekazać działkę, której jest właścicielem. Zaznaczył, że przekazaniu 

podlegają wyłącznie działki, które są pod drogą, a nie działki, które 

przylegają do tej drogi. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał czy jeśli gmina 

przejmie tą drogę na żądanie właścicieli tych działek to czy może potem 

odmówić jakiejkolwiek naprawy tej drogi podając jako powód, np. fakt że ta 

droga nie spełnia odpowiednich wymogów technicznych? 

 

 - Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu 

Gminy w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli będzie ona drogą 

gminną to gmina nie może odmówić jakiejkolwiek obsługi tej drogi. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że popiera on decyzję Komisji Rolnictwa, 

że z powodem odmowy przejęcia tej drogi, jest nie spełnienie wymogów 

technicznych, głównie mam tu na myśli szerokość drogi. Zaznaczył, że 

droga ta nie powinna ona być przejęta przez gminę. 

 

- Radna H. Grącka poinformowała, że należało by porozmawiać jeszcze z 

mieszkańcami tych działek i sołtysem, aby dokładniej zapoznać się z tą 

sprawą. 

 

- Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu 

Gminy w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli spojrzy się na mapę 
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to widać, że nie ma dużej możliwości żeby poszerzyć tą drogę. 

Poinformował, że do tej sprawy należy podejść ostrożnie bo właściciel tego 

gruntu może chcieć odpłatnie przekazać ten teren gminie i będzie mieć ku 

temu przepisy, które będą obligowały gminę do kupna tego terenu w takim 

stanie w jakim jest. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że zawsze można po 

negatywnym przegłosowaniu tej uchwały jeszcze raz złożyć nowy projekt 

uchwały i dokładnie przyjrzeć się tej sprawie. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że ma wątpliwości co do tego, czy z mocy 

prawa gmina musi przejmować drogę wewnętrzną, pod którą są grunty 

orne. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa zapytał czy droga nie 

musi spełniać żadnych wymogów technicznych przed przejęciem jej? 

 

- Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu 

Gminy w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że przy podziałach, które są 

dokonywane obecnie są przepisy, które to regulują i mówią, że pas 

drogowy musi mieć min. 10 m, natomiast jeśli chodzi o grunty w/w 

projektu uchwały to podział jest już dokonany wg starych przepisów. 

 

- Radny J. Zając poinformował, że powinniśmy posługiwać się obecnym 

prawem, a nie prawem, które obowiązywało kiedyś. Zaznaczył, że należy 

spotkać się z tymi mieszkańcami i przedstawić im problem, że jeśli gmina 

ma przejąć tą drogę to musi ona spełniać pewne warunki techniczne. 

 

- Bez radnego A. Pułaneckiego – skład rady 13 obecnych Radnych. 

 

- Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu 

Gminy w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że każda droga, która jest 

własnością gminy staje się drogą gminną w chwili gdy zostaje podjęta 

uchwała o nadaniu numeru drogi. Pozostałe drogi, które nie mają tych 

numerów, czyli drogi na osiedlach, wewnętrzne też są gminne i gmina ma 

obowiązek je utrzymać. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXVIII/216/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 10 głosami „przeciw” i 3 

głosami „wstrzymującymi się” nie podjęła uchwały Nr XXVIII/216/17 w 

sprawie nabycia nieruchomości w drodze darowizny. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 10. (Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Dobroniu od obowiązku 

realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych):  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 24/41/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał czy ta uchwała 

obowiązuje na rok i czy po tym okresie jeśli Dyrektor nie zwróci się z 

prośbą wróci to do stanu sprzed podjęcia uchwały? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że uchwała ta jest podjęta 

na rok i po tym okresie Dyrektor będzie normalnie realizowała zajęcia 

dydaktyczne.  

 

- Radna H. Grącka poinformowała, że ten rok jest okresem na podjęcie 

nowej uchwały i określenie pensum przy takiej ilości oddziałów w szkołach. 

 

- Brak dyskusji 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXVIII/216/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za”  jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXVIII/216/17 w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Dobroniu od obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych. 
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- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 11. (Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Dobroń do Stowarzyszenia o nazwie „TAK dla S14”): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa Janusz Szerffel odczytał pozytywną opinię nr 

31/66/2017 komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXVIII/217/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu M. Serwa poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za”  i 2 

„wstrzymującymi się” przyjęła uchwałę Nr XXVIII/217/2017 w sprawie 

przystąpienia Gminy Dobroń do Stowarzyszenia o nazwie „TAK dla S14”. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 12. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXVII/2017 z 

sesji Rady Gminy.): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminny wnioski bądź uwagi co do treści protokołu nr 

XXVII/2017 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził że jednogłośne – 13 

głosów „za” - przyjęto protokół. 

 

 

Ad. pkt. 13. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 
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Zapytania: 

 

- Radny G. Minias zapytał o możliwość postawienia tablicy z nazwą ulicy na 

ul. Szkolnej w miejscowości Dobroń przy wyjeździe na drogę wojewódzką 

482. 

 

- Radny G. Minias zapytał o możliwość załatania dziury na ul. Szkolnej w 

Dobroniu.  

 

- Radny G. Minias zapytał o możliwość uporządkowania nadłamanych 

konarów drzew przy drodze wojewódzkiej 482, od przystanku w stronę 

Pabianic. 

 
- Radny G. Minias zapytał o możliwość poszerzenia ul. Szkolnej w Dobroniu 

i położenia tam chodnika. 

 
- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał o możliwość 

załatania wyrw na ul. Łącznej w Orpelowie. 
 

- Radny J. Goruchta zapytał o możliwość załatania wyrw w Sołectwie Róża 
w kierunku Pawlikowic, za wiaduktem. 

 
  

Wolne wnioski: 

 

- Radny G. Minias zwrócił uwagę na dublujące się nazwy ulic w 

miejscowości Dobroń i Chechło. Poprosił o rozwiązanie tego problemu. 

 

- Radny J. Kubik podziękował za wyrównanie poboczy na ul. Kosobudzkiej 

w Chechle. Zapytał o możliwość położenia nakładki asfaltowej na kawałku 

pobocza przy ul. Kosobudzkiej w Chechle. 

 

- Radny D. Becht podziękował za naprawienie ul. Goja Wilczyńskiej w 

Chechle. 

 

- Sołtys Sołectwa Przygoń U. Nowak poinformowała, że mieszkańcy 

Przygonia nie są zadowoleni z obecnego podziału gminy na okręgi wyborcze 

ponieważ mieszkańcy skarżą się na dużą odległość jaką mają do lokalu 

wyborczego. Poprosiła o zmianę położenia okręgu wyborczego z Mogilna 

Dużego na Orpelów.   

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski zapytał o możliwość 

zamontowania dwóch zwalniaczy na ul. Sportowej w Dobroniu, jeden przy 

boisku „Iskra” a drugi na osiedlu „Okęcie”. 
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Ad. pkt. 14. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne 

wnioski):  

- Sekretarz Gminy M. Rżanek poinformował, że jeśli chodzi o okręgi 
wyborcze to obwód głosowania reguluje kodeks wyborczy, jest to 

regulowane odpowiednimi przepisami i algorytmami liczonymi w sposób 

proporcjonalny do ilości mieszkańców przypadających na radnego. 
Poinformował, ze te podziały na okręgi wyborcze nie zawsze spełniają 

oczekiwania mieszkańców natomiast na ten moment nie jest możliwe 
dokonanie takich zmian. Z kodeksu wyborczego wynika, że dopiero w 

momencie ogłoszenia wyborów, jego terminu, można dokonywać pewnych 
zmian w strukturze, w okręgu wyborczym ze względu na to, że np. zmieniła 

się liczba ludności w danym miejscu bądź w obwodach głosowania. 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że to nie gmina 
„wymyśliła” zmianę okręgu wyborczego. Zaznaczył, że weszły okręgi 

jednomandatowe i gmina nie ma żadnego wpływu na wybór okręgów 
wyborczych. Są to zapisy w ordynacji wyborczej, które ustala sejm i w tej 

sprawie gmina nie może nic zrobić. 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o chodnik 

na ul. Szkolnej w Dobroniu to już część jest położona, zostało jeszcze ok. 
100 m, które po wycięciu drzewa zostanie w przyszłości dokończone. 

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że tabliczka z nazwą ulicy 

Szkolnej w Dobroniu zostanie zamontowana. 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że dziury na ul. Łącznej w 
Orpelowie zostaną załatane.  

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o asfalt na 

ul. Kosobudzkiej w Chechle to jeśli budżet gminy na to pozwoli zostanie to 
w przyszłości wykonany. 

 
- Bez radnej M. Minkiewicz i radnego J. Kubika – skład rady 11 obecnych. 

 

- Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu 
Gminy w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, żeby uzgodnić dokładnie 

lokalizacje tych progów zwalniających. 
 

- Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu 
Gminy w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że ubytki w asfalcie w 

miejscowości Róża zostały załatane. 
 

- Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu 
Gminy w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli chodzi o konary 

drzew to zostanie wysłane pismo do Wojewódzkiego Zarządu Dróg z prośba 
ich usunięcia. 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o dublujące 

się nazwy ulic to w poszczególnych miejscowościach ulice mogą mieć takie 

same nazwy. Poinformował, że mieszkańcy posługujący się nawigacją 
powinni dokładniej wpisywać adresy, nie tylko nazwę ulicy ale także kod 

pocztowy danej miejscowości. Poinformował, że zmiana nazw ulic wiązała 
by się z wieloma problemami nie tylko dla przedsiębiorców ale także dla 

mieszkańców. 
 

- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa poinformował, że aby uzyskać 
właściwe wskazanie w nawigacji to trzeba zapisać właściwą nazwę 

miejscowości, z nazwą ulicy i kodem pocztowym. 
 

 
Ad. pkt. 15. (Informacje, sprawy różne):  

 
- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa poinformował, że w dniu 05 maja 

2017 r. wpłynęło sprawozdanie dotyczące wykonania budżetu. 

  
- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa poinformował, że w dniu 08 maja 

2017 r. wpłynęło pismo Dyrektora Szkoły, w dniu dzisiejszym została w tej 
sprawie podjęta stosowana uchwała.  

 
- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa poinformował, że w dniu 15 maja 

2017 wpłynęło pismo zawierające sprawozdanie finansowe Samodzielnego 
Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu. 

 
- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa poinformował, że Łódzki Urząd 

Wojewódzki w Łodzi przesłał kopie oświadczenia majątkowego 
Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu, do którego nie wniósł uwag. 

 
- Przewodniczący Rady Gminy M. Serwa przypomniał, że Rada Gmina w 

Dobroniu uchwaliła nowy statut, który Radni wraz z ustawą o samorządzie 

otrzymali wraz z materiałami na sesje. 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaprosił wszystkich obecnych na Dni 
Dobronia i Dzień Folkloru, które odbędą się 17-18 czerwiec 2017 r. i na 

Kolory Polski w dniu 09.07.2017 r. 
 

 

Ad. pkt. 16. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu M. Serwa - dziękując wszystkim za udział w sesji, 
zamknął obrady XXVIII sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 
 

Na tym protokół zakończono. 
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Protokół nr XXVIII/2017 z sesji RG - z dnia 30.05.2017 r. 

 
Protokołowała:      

                                                   Przewodniczył: 

Podinspektor ds. 
obsługi organów samorządowych                        Przewodniczący  

Rady Gminy w Dobroniu                                                 
 

Paulina Kaczmarek                                            Mieczysław  Serwa   

 

 

 

 

 

 


